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ترکیه 30 درصد؛ ایران سه درصد!
نمایندگان اصفهان 

ادامه دهنده فریادرسى 
زاینده رود 

اگرچه رئیس جمهور ســاعاتى پس از تجمــع میلیونى 
دریا وفایى/  گروه پارلمانى

daryavafaei2009@gmil.com
کشاورزان و شــهروندان اصفهانى براى حقابه اصفهان، 
دستور رسیدگى فورى و ورود جامعه نخبگان به حل مشکل 
زاینده رود را صادر کرد، اما مطالبه گرى ها براى جریان دائمى آب زاینــده رود همچنان ادامه دارد. آن 
مطالبه گرى که به «جارى شدن اقیانوس آرام در کف زاینده رود» تعبیر شد را نزد برخى نماینده هاى 

استان اصفهان پیگیرى کردیم. 
 عباس مقتدایى: زاینده رود قربانى بده بستان هاى مدیریتى شد

قبل از هر صحبتى جا دارد از آقاى رئیسى براى پاسخ فورى شان به نامه اى که براى دادرسى به 
مشکلات کشاورزان اصفهان خدمتشان ارسال شد، تشکر کنم. با این حال همچنان انتظار داریم خودشان 
قدم رنجه فرموده و در کنار سایر بازدیدهایشــان از مناطق کشور، به اصفهان هم سفرى داشته باشند. 
درد زاینده رود درمان شدنى است اما با اراده و عزم مسئولان رده بالاى کشور. جاى تأسف دارد که بعضا 
مى بینیم و مى شنویم که نگاه هاى حب و بغض آلودى به اصفهان وجود دارد. یک زمانى نیمى از زاینده رود 
به دلیل بى انصافى بعضى از مسئولان مثلاً وزیر نیرو که خودش متولد یزد است به یغما رفت و روز دیگر 
به دلیل بعضى بده بستان هاى مدیریتى کمر به نابودى این رود تاریخى بسته شد. از جناب رئیس جمهور 
تقاضامندیم به اصفهان بیایند تا بیشتر از این براى رفع مشکل آب زاینده رود فرصت سوزى صورت نگیرد. 
همه شاهد بودند که اصفهانى ها چگونه با نظم اجتماعى مثال زدنى با کشاورزان شهرشان همصدا شدند 
تا حقشان باز پس گرفته شود. مبادا تاب آورى ها تمام شود و خدایى ناخواسته مسئله ابعاد اجتماعى و 
حتى امنیتى پیدا کند. آقاى رئیس جمهور باید براى این موضوع به عنوان یک پدیده آسیب رسان جدى 
به مرکز کشور اقدامات فورى و آنى داشته باشند. باید هر چه سریع تر جلوى انتقال آب هاى بى مورد گرفته 
شود. اصفهانى ها دنبال جریان دائمى آب در زاینده رود هستند و تا تحقق یافتنش ما نیز در کنارشان 

فریاد دادرسى سر مى دهیم.
 امیرحسین بانکى پور: زاینده رود را که کشتند یعنى مردم اصفهان را قتل عام کردند

به این نکته توجه شود که تبعات خشکى زاینده رود فقط متوجه خود اصفهان نیست و مطمئناً 
ضرباتش به تمام کشور وارد خواهد شد. توصیه مى شود اصفهان ســتیزى ها را متوقف کنیم و هر چه 
سریع تر به داد استانى برســیم که در واقع نبض فرهنگى، اقتصادى، سیاسى و اجتماعى کشور است. 
صبورى هم حد و اندازه اى دارد، جان کشاورزان به لبشان رسیده اما دیدیم که چطور آبرومندانه دست 
به مطالبه گرى زدند. به دلیل نالایقى برخى از مدیران استانى و بى توجهى در رأس نشین ها، سالهاست با 
ندارى و فقر دست و پنجه نرم کردند، اما دیگر توانى برایشان نمانده است. زاینده رود را که کشتند در واقع 
شهروندان اصفهان را قتل عام کردند چرا که سالهاست خبرى از آن شور و نشاط و هیاهو نیست. اوضاع 
رقت بار زاینده رود در همه فصول سال، دل هر عابرى را به درد مى آورد. امیدواریم آقاى رئیسى چاره اى 
عاجل و موثر براى درمان این درد بزرگ بیندیشد. بدون شــک براى احقاق حقابه کشاورزان و احیاى 
همیشگى این رود تاریخى  همچنان مطالبه گر خواهیم بود. حقى که 28 سال است پایمال شده و هرچه 

فریاد زدیم، شنیدند اما به دلایل معلوم رسیدگى منصفانه اى صورت نگرفت.
 حسین میرزایى: دنبال آن 7میلیارد مترمکعب سهم آب هستیم

مشکل زاینده رود چه با راهکارهاى کوتاه مدت و چه بلندمدت، به هرحال باید حل شود هرچند 
خواسته کشاورزان این است که براى مطالباتشان ریشــه اى و اساسى چاره جویى شود. چه فایده دارد 
حقابه پائیزه را بدهیم اما بعد از این مدت دوباره شــاهد مشکلاتشان در ماه هاى بعدى سال باشیم. در 
واقع اصفهانى ها آن7 میلیارد مترمکعب آب از تخصیص هاى قبلى شان که طلبکار هستند را مى خواهند. 
همان زمانى که کلنگ تونل سوم را زدند تخصیصش براى اصفهان را مشخص کردند. یعنى آن موقع 
تعیین شد سهم اصفهان  به جز آبى که دریافت مى کرد 250میلیون مترمکعب آب هم باید از تونل سوم 
کوهرنگ دریافت کند. یعنى 28 مرحله 250 میلیون مترمکعب آب که بشود 7 میلیارد مترمکعب آب. 
بنابراین مطالبه گرى ها تا حصول نتیجه تجمعى که انجام شد، ادامه دارد. آنقدر حقابه اصفهان را لگدکوب 
کردند، آن قدر سهم آب این دیار را نادیده گرفتند که مجبور به برداشت از آب هاى زیرزمینى شدند. حالا 
از آن طرف شاهد نشست زمین هستیم. گفتند از دریا آب را منتقل کنند، این فعلا یک راهکار تقریباً 
نشدنى است. از راه حل هاى این مشکل، انتقال آب بین حوضه اى است. همچنین اصلاح الگوى کشت 

و زرع و شرب.

شکست هک ماهان  به دنبال زنده شدن زنده رود - 1 
هواپیمایى ماهان، سومین حمله سایبرى بعد از وزارت راه و سامانه سوخت!

سهم حضور همسایه ها در اقتصاد سوریه روشن شد؛
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نمایش فیلم مستند «سرود جمشید» همراه با نشست عمومى 
مستندى درباره استاد جمشید مظاهرى (سروشیار) است که 
امروز ساعت 16 در سالن اجتماعات کتابخانه مرکزى اصفهان 

نمایش داده مى شود، اگر فرصت شد به این مراسم سرى بزنید. 

پیشنهاد روز

درخواست نامزد جمال خاشقچى از جاستین بیبر چه بود؟چهره روز

لغو کنسرت در عربستان سعودى
باشگاه خبرنگاران جوان: «حتیجه چنگیز» نامزد جمال خاشقچى براى 
جاستین بیبر نامه اى نوشــت و از او خواســت تا اجراى خود را در عربستان 
سعودى لغو کند. درپى تماس حماس با جاستین بیبر خواننده آمریکایى در 
رابطه با برگزار نکردن کنسرت در رژیم صهیونیستى، نامزد جمال خاشقچى 
روزنامه نگار سعودى به او نامه اى ارسال کرد تا در عربستان سعودى هم اجرا 

نکند...
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هشتم آذرماه مذاکرات جدید هسته اى میان مذاکره کنندگان  مریم عمادى/ گروه سیاست
Maryam.Emadi@yahoo.com ایران و 1+4 آغاز مى شود. گرچه مقامات آمریکایى در ظاهر امر از

این نشست استقبال کرده و مقاماتشان بارها از امیدوارى به نتایج 
نشست وین هفت سخن گفته اند اما در بطن کار آمریکایى ها همه تلاش خود را براى سنگ اندازى و فشار 
روانى به تیم ایرانى وارد مى کنند تا مذاکرات طبق خواسته آن ها پیش برود. در ادامه به بررسى چند مورد 

از این تلاش ها مى پردازیم.
 تلاش واشنگتن براى به حاشیه بردن مسئله تضمین در توافق

در آستانه نشست وین ایران از آمریکا درخواست تضمین عدم خروج مجدد از توافق هسته اى 
2015 را دارد اما ایالات متحده با به راه انداختن یک جنگ زرگرى و ساختگى، در پى بالا بردن هزینه 
اقدامات خود در قبال بازگشت به توافق هسته اى (که خود به صورت یکجانبه از آن خارج شده اند) هستند 
و همچنان با ایجاد فضاى تنش آلود دولت-کنگره، بر مسیر نخ نماى قبلى یعنى عدم توانایى دولت آمریکا 

بر دادن تضمین جهت عدم خروج از برجام، اصرار دارند....

سرمقاله

تیتر دوم

سنگ اندازى آن هم در آستانه نشست وین؛

آمریکایى ها یکى به نعل میزنن یکى به میخ!

 درخشش فیلم «قهرمان» و سریال «زخم کارى» در جشن سینمایى؛

بیست ویکمین دوره «حافظ» برپا شد
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آیا اقتصاد جهانى با یک سونامى تورمى سهمگین رو به رو خواهد شد؟

 موج سنگین گذر زمان پساکرونا

در صورت تصویب دولت انجام مى شود؛

ترخیص خودروهاى وارداتى با 6 شرط!

آنچه آینده ساز است ولى نادیدنى؛

صنایع کوچک گام مهم اقتصاد مقاومتى
فرش ایرانى مظهر تمدن باستانى است؛

ابریشم دستباف وطنى از نزدیک 

مرورى بر بازى هاى این هفته لیگ برتر؛

هنوز هم در گل زنى فقیریم

مجمع عمومى فوق العاده شرکت پالایش نفت اصفهان تشکیل شد؛

تصویب افزایش 83,5 درصدى سرمایه شرکت پالایش نفت اصفهان

در بیست ویکمین جشن حافظ، فیلم «قهرمان» اصغر فرهادى، پنج تندیس دریافت کرد و سریال «زخم 
کارى»، به چهار جایزه رسید. به گزارش خبرگزارى خبرآنلاین، آیین اهداى جوایز بیست ویکمین دوره 

جشن حافظ، در هتل اسپیناس پالاس تهران برگزار شد.
در آغاز این آیین که اجرایش را محمد ســلوکى برعهده داشت، از شــهید على لندى، نوجوان فداکار و 
از تلاش کادر درمان در شرایط کرونایى، تقدیر شــد. در ادامه، با حضور آذر معماریان، مدیر جشن، از 
یک عمر فعالیت هنرى مسعود کیمیایى، کارگردان پیشکسوت سینما، تجلیل شد. این بخش از آیین 
جشن حافظ 21، با پخش کلیپى از سخنان مسعود کیمیایى همراه شد و جواد طوسى به نمایندگى از 
این کارگردان، جایزه اش را دریافت کرد. جواد طوســى اعلام کرد که مسعود کیمیایى به دلیل کسالت 
نتوانسته در این آیین حاضر شود و جایزه اش را به مردم اصفهان و آب خشکیده زاینده رود تقدیم کرده 
است. تقدیر از على اوجى، تهیه کننده و بازیگر، به واسطه کارگردانى جشن حافظ در سال هاى مختلف، 

دیگر بخش این آیین بود.

در ادامه این آیین، با یادى از ارشــا اقدســى، هنرمند بدلکار که چند ماه قبل بر اثر حادثه ســر صحنه 
فیلم بردارى درگذشت، تندیس حافظ بهترین دستاورد فنى و هنرى، به مادر این هنرمند اهدا شد. مادر 
ارشا اقدسى، متنى را خواند و ابراز خوشحالى کرد که سرانجام، بر اساس خواست پسرش، توجه به بدلکاران 

در یک مراسم سینمایى اتفاق افتاده است. این تندیس، سرآغاز اهداى دیگر جوایز جشن حافظ بود.
تندیس هاى بهترین فیلم، بهترین کارگردانى و بهترین فیلمنامه، به فیلم «قهرمان» و اصغر فرهادى اهدا 
شد که در غیبت این کارگردان، امیر جدیدى و سحر گلدوز، به نمایندگى از او، این جایزه ها را دریافت 

کردند.
نخستین تندیس بهترین بازیگر مرد جشن حافظ، براى فیلم «درخت گردو»، با حضور مهران مدیرى، به 
پیمان معادى اهدا شد که او به دلیل حضور سر صحنه فیلم بردارى، در مراسم حضور نداشت و یک پیام 

تصویرى از او پخش شد.

       ادامه در صفحه 5

اول آذر، زنگ اول مهر مى خورد!منظورم حمایت از ازدواج آسان بود نه تشویق به چند همسرى
نایب رئیس کمیسیون قضایى مجلس شوراى اسلامى  دریا وفایى/  گروه پارلمانى

daryavafaei2009@gmil.com که چندى پیش یکــى از توئیت هایــش با فحواى
ضرورت تعدد زوج ها با واکنش هاى متعددى از سوى 
کاربران مواجه شده بود در گفت وگو با خبرنگار «نســل فردا» پیرامون اظهاراتش تصحیح کرد: 
منظورمان از ازدواج آسان، چند همسرى نبوده و نیست بلکه صحبت از تسهیل امر ازدواج براى 
جوانانى است که ازدواج نمى کنند. حسن نوروزى افزود: گفتیم باید امر ازدواج را تسهیل کرد براى 

ازدواج اولى ها، نه اینکه هر کسى هم که همسر دارد ...

با گذشت نزدیک به دو سال از شیوع ویروس کرونا و  یلدا توکلى / گروه جامعه
   tavakoli.yalda11@gmail.com تعطیلى مدارس و حضــور دانش آموزان در منزل از

امروز بنا بر قول وزارت آموزش و پرورش دانش آموزان 
براى ادامه تحصیل پا به مدارس مى گذارند که البته این حضور آن ها نیز شرط و شروطى را به همراه 
دارد. ســومین مرحله از بازگشــایى مدارس جهت فعالیت هاى حضورى از امروز آغاز مى شود و 
ابتدایى ها در همه پایه ها و متوســطه اولى ها وارد مدارس خواهند شد که البته این امر بر اساس 

برنامه ریزى که مدارس انجام داده اند...

شروع جدى مدارس از امروز؛شفاف سازى نایب رئیس کمیسیون قضایى مجلس شوراى اسلامى:

جامعهجامعه
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